

## **Thailand Mendapat Hampir 70 Anugerah dalam Travel Poll**

Thailand menunjukkan prestasi cemerlang pada tahun 2017 edisi SmartTravelAsia.com Best in Travel Poll, bersama Bangkok, Phuket, Ko Samui, dan Hua Hin semua dinamakan antara 10 destinasi percutian terbaik di Asia.

Menurut laporan daripada Pihak Berkuasa Pelancongan Thailand (TAT), Smart Travel Asia Best in Travel Poll 2017 juga meletakkan Bangkok dan Phuket antara 10 bandar untuk mesyuarat terbaik di Asia.

Thai Airways International (THAI) dan Bangkok Airways masing-masing mendapat tempat dalam senarai 10 Syarikat Penerbangan Teratas di seluruh dunia dan 10 Syarikat Penerbangan teratas, Airlines, Perkhidmatan Kabin di Seluruh Dunia. THAI, syarikat penerbangan negara, juga mendapat tempat 10 Penerbangan, kelas perniagaan di seluruh dunia teratas, sementara penerbangan Thai ketiga - Nok Air - disenaraikan antara 10 Syarikat Penerbangan tambang murah teratas bagi Asia.

Bangkok Airways, terus mendapat penghormatan, dengan lapangan terbang Ko Samui di Teluk Thailand dinamakan antara 10 Lapangan Terbang teratas di seluruh dunia.

Gabenor TAT Yuthasak Supasorn berkata bahawa pelbagai perniagaan yang berkaitan dengan pelancongan dari Thailand yang dinamakan dalam kedudukan pengundian tahun ini menyumbang hampir 70 dari lebih dari 200 tempat untuk merebut pelbagai kategori undian. Dan itu adalah pengiktirafan dan pendedahan yang besar bagi Thailand sebagai destinasi pelancongan terkemuka.

Sementara itu, lima syarikat penerbangan antarabangsa meluaskan akses udara ke Thailand dengan penerbangan baru dari Beijing, Doha, Istanbul, Maldives, Jaipur India dan Tiruchirappalli, dan Singapura. Ini akan mengukuhkan status Thailand sebagai pusat penerbangan global.

Encik Yuthasak berkata Thailand telah lama menjadi portal utama untuk Asia dan hab penerbangan global. Pertumbuhan penumpang yang stabil bergantung pada lebih banyak penerbangan dan pencarian jalan masuk baru ke negara ini. Beliau menyatakan bahawa penerbangan baru menyediakan pengunjung dengan lebih banyak pilihan, fleksibiliti, dan kemudahan semasa melancong atau meneruskan perjalanan ke bandar-bandar utama di seluruh Thailand.

TAT berharap akses udara yang diperluas dapat meningkatkan kedatangan pelancong. Ia juga menandatangani beberapa memorandum persefahaman dengan syarikat penerbangan antarabangsa utama, yang bertujuan untuk memperkuat kerjasama pelancongan dan meningkatkan jumlah kedatangan pengunjung ke Thailand.

Berita diterbitkan: 20 Ogos 2017